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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei extraordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată de îndată 

pentru data de 02 mai 2023, ora 10:00 

Nr. 19 din data de 24.05.2023 

 
Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul 

Sectorului 1, prin Dispoziţia nr. 1867/28.04.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. 
b) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (2), lit. a), art.134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și 
art.135 din actul normativ mai sus-menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 
32/28.03.2023 privind aprobarea bugetului  general centralizat al subdiviziunii administrativ-
teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2023 (K2-112/25.04.2023) 
 
Inițiator- Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii: 

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 
La ședință au participat consilierii locali și doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al 

Secretarului General al Sectorului 1. 
La deschiderea ședinței la primul apel și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul 

General al Sectorului 1 22 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 15 
consilieri au fost prezenți online, respectiv domnul Bârgău Marian Aurelian, domnul Caraian 
Alberto-Iosif, doamna Cășvean Cătălina, domnul Ciungu Daniel-Constantin, domnul Laurențiu 
Drăgușin, domnul Dinu-Nicolae Gheorghe, doamna Iulia-Luminița Halaț, doamna Haliț Raluca-
Nicoleta, doamna Iacob Oana, domnul Jurubiță Geanin-Georgian, doamna Miloș-Olteanu Iuliana-
Dorina, domnul Adrian Viorel Oianu, doamna Regalia Ruxandra-Eugenia, doamna Sorete-Arbore 
Otilia,  domnul Vicol Ned.  

 
Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat 
în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 28.04.2023, invitaţia la 
şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin 
intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 
documentația proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi. Convocatorul, înregistrat sub 
nr.1867/28.04.2023 precum și proiectul de hotărâre pus în dezbatere în ședință au fost aduse la 
cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe website-ul instituţiei.  
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Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Bună 
dimineața, bine ați venit la ședința extraordinară convocată de îndată de Primarul Sectorului 1 al 
municipiului București, prin Dispoziția nr. 1867 din 28/04/2023 cu respectarea tuturor procedurilor 
legale și comunicarea către consilierii locali a materialelor de ședință, prin intermediul serviciilor 
de poștă electronică, cât și prin publicare pe site-ul instituției. În conformitate cu prevederile art. 
243  alin.1 lit.j din OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ cu modificările și completărilor 
ulterioare, am să efectuez apelul nominal al consilierilor locali în ordinea alfabetică după cum 
urmează: domnul Bârgău Marian-Aurelian, domnul Caraian Alberto Iosif.  
Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): M-ați auzit? Prezent Bârgău! 
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1:  Da 
mulțumesc, domnul Caraian Alberto -Iosif.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Câșvean Cătălina.  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Chirvasă Viorel-Daniel.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent. 
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Ciungu Daniel-Constantin, domnul Drăgușin Laurențiu, domnul Gheorghe Dinu-Nicolae. 
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent, prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Doamna Grigorescu.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Și eu sunt prezent, Dinu Gheorghe.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Grigorescu Alina Cristina.  
Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Halaț Iulia-Luminița.  
Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc, doamna Haliț Raluca-Nicoleta.  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Prezent (se aude slab).  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Iacob Oana.  
Doamna Oana Iacob (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc, domnul Iordan Florea.  
Domnul Florea Iordan: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Jurubiță Geanin-Georgian, doamna Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina.  
Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent, mulțumesc.  
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Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc, domnul Nicolescu Andrei Cristian, domnul Oianu Adrian Viorel, domnul Ozata Alev 
Burhan.  
Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Păiuși Oliver-Leon.  
Domnul Adrian-Viorel Oianu (online): Am zis prezent. S-a auzit, sper?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Da, 
mulțumesc. Domnul Podaru Dan-Nicolae.  
Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Popa Daniela.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Doamna Porumb Ramona, doamna Regalia Ruxandra-Eugenia.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezent. M-ați auzit?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1:  
Sorete-Arbore Otilia.  
Doamna Otilia Sorete Arbore: Prezentă.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumesc. Domnul Șerban Remus Cătălin, domnul Tudose Cristian -Adrian.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Țîră Daniel.  
Domnul Daniel Țîră: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Vicol Ned este?  
Domnul Ned Vicol  (online): Prezent (se aude slab). 
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Ciungu Daniel-Constantin.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Da! 
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Domnul Jurubiță Geanin-Georgian, domnul Nicolescu Andrei-Cristian, domnul Păiuși Oliver -
Leon, domnul Șerban Remus-Cătălin, domnul Vicol Ned.  
Domnul Ned Vicol  (online): Prezent (se aude slab). 
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Deci 
domnul Ciungu, domnul Jurubiță, domnul Păiuși și domnul Șerban.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Bună ziua, sunt prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Ba 
da, da, a răspuns. 22. Doamna Ramona a răspuns. Da. Ciungu?  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Având în vedere prezența unui număr de 22 consilieri din numărul total de 27 de consilier locali 
funcție, constat deplinite prevederile art. 137 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ cu 
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modificările și completările ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a 
ședinței extraordinare de îndată. Având în vedere frecvența ședințelor, durata și complexitatea 
dezbaterilor, Procesele-verbale ale ședințelor din data de 26 aprilie, 27 aprilie și 28 aprilie, sunt în 
faza de elaborare, nu au fost finalizate și vor fi propuse pentru aprobare într-o ședință următoare. 
Doamna președinte vă predau lucrările ședinței. Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc doamna secretar. Domnul Geanin 
mi-ați solicitat cuvântul. Jurubiță este prezent. Cred că asta vrea să spună.  
Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Că sunt.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da mulțumesc s-a consemnat. domnul Chirvasă.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Nu știu unde este domnul Păiuși că era aici în sală, se plimbă pe 
holuri, nu știu ce face!? Grupul USR, ce se întâmplă cu el!? Dacă ne poate spune cineva și mai 
vreau să o iau cuvântul după aia pe buget, doamna președinte da-ți cuvântul vă rog frumos.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumesc.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Ca să nu spun de acum, când am intrat în ședință. După ce se 
votează ordinea de zi. Mulțumesc frumos.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Dinu vă rog! Domnul Dinu 
dacă ne auziți? Ne-auziți ? Vă rog să solicitați cuvântul din nou. Cred că nu aveți semnal.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Bună ziua mă auziți?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da vă rog.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da aș vrea să propun suspendarea ședinței pentru 
reexaminarea în cadrul Comisiei de buget a proiectului K2-112 din 25 aprilie. Am și trimis deja o 
invitație pentru ședința comisiei de buget unde sunteți invitată și dumneavoatră, doamna Popa. Îi 
așteptăm pe colegii din comisie și pe directorul  economic, și pe doamna primar și pe domnul 
Postole în biroul doamnei Porumb în sala de conferință.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok, deci faceți propunere de reexaminare în 
Comisie  a proiectului 112, am înțeles bine!?  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, da, da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Văd că am primit și convocarea.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, să se supună la vot să poată vota toți colegii 
noștrii.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Chirvasă.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Nu știu, nu știu de ce atât de multe consultări. Ce vroiam să 
spun colegilor, cetățenilor și doamnei primar, în principal. Domamna primar Armand are buget, 
avizat de prefectul Capitalei. Să-l pună în execuție. Dacă vrea modificări sau rectificări pe buget..... 
revizuiri sau modificări pe buget le vom face la următoarele rectificări. Nu văd rostul atâtor 
consultări. Să vină în sală să vorbească cu noi, ori domnul Păiuși ori doamna primar. Deci dacă vrea 
modificări sau revizuiri le vom face la următoarele ședințe când vom face rectificările de buget? 
Da, sper că s-a înțeles, domnul Dinu?  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Domnule Chirvasă mulțumesc pentru feedback. Totuși, 
rog să se supună votului. În același timp vreau să citesc și comunicatul de presă al prefecturii, îl 
citesc acum. În data de 28/03/2023 a fost adoptat bugetul local al Sectorului 1, proiectul fiind inițiat 
de către primarul Sectorului 1 și modificat prin amendamente de consilierii locali. În data de 7 
aprilie a fost comunicată instituției Prefectului o adresă de înaintare a unui document intitulat 
Hotărâre a Consiliului Local nr. 32 privind bugetul. În urma analizei s-a dovedit că acest document 



Pag 5 din 12 
PV nr.19 - 02.05.2023 ora 17 

nu întrunește condițiile unei hotărâri de Consiliu Local, nu cuprinde întreaga voință a Consiliului 
Local, nu a fost redactat de către persoana care are competențe legale în acest sens, respectiv 
Secretarul General și nu a fost comunicat de către aceasta. Urmare a analizei efectuate, prefectura a 
solicitat Secretarului general al Sectorului 1 în mod expres îndeplinirea obligațiilor legale, respectiv 
redactarea hotărârii cu respectarea voinței Consiliului Local și comunicare a ei conform 
prevederilor legale. În data de 24/04/2023, Secretarul General al Sectorului 1 a redactat și 
comunicat Hotărârea Consiliului Local nr. 32 care cuprinde toate amendamentele adoptate de către 
Consiliul Local, așadar exprimă voința juridică a acestuia. Hotărârea Consiliului Local nr. 32 a fost 
semnată de către doi consilieri locali și a fost transmis refuzul de contrasemnare a secretarului 
general, motivat de diverse încălcări ale textelor legale în adoptarea amendamentelor. Vă voi citi și 
finalul comunicatului care spune așa, în concluzie începând cu data de 27/04/2023 dată la care 
Hotărârea Consiliului Local nr. 32 a fost publicată pe site-ul primăriei, Sectorul 1 are buget legal 
aprobat. Deci aceasta este concluzia Prefecturii, instituția care poate controla și poate verifica acest 
tip de hotărâre de Consiliu local. Deci Sectorul 1 are buget aprobat. Doamna Armand nu mai 
blocați sectorul, vă rugăm frumos. Noi suntem deschiși, după cum vedeți. Ne întâlnim, venim în 
ședințe chiar dacă le convocați abuziv. Chiar dacă puneți trei ședințe pe zi, noi venim în ședințe, noi 
acum ne vedem în comisie ca să reanalizăm, propune dumneavoastră. Dar totuși vă rugăm insistent 
nu mai blocați primăria. Trimiteți directorii în ce în ședințele comisiei pentru ca noi să putem lua 
decizii corecte și informate. Veniți dumneavoastră în cadrul ședințelor de Consiliu Local așa cum 
prefectura vă cere, vă cere în scris și în general respectați rolul de primar și puneți-vă pe treabă. Vă 
rog să supunem votului propunerea mea.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok trebuie să supun aprobării întâi ordinea de zi, 
apoi propunerea domnului Dinu. Da. Domnul Chirvasă.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Asta vroiam să vă rog. Este democratic, este legal să supunem la 
vot propunerea domnului Dinu.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci înainte, probarea ordinii de zi, vă rog să 
votați. 25 de voturi pentru ordinea de zi a fost aprobată. 
 

Ordinea de zi a fost aprobată cu  25 de voturi pentru- 25 consilieri locali prezenți 

 

Vă supun aprobării propunerea domnului Gheorghe Dinu Nicolae pentru reîntoarcerea în comisia 
de buget a acestui proiect. Vă rog să votați, vă rog să votați.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Stimați colegi, deși nu am pregătire în partea financiară, nu fac 
parte nici din comisia de buget. Din respect pentru colegii PNL, o să dau votul pentru propunerea 
domnului Dinu. Însă la mizeria care se numește situația creată de primarul Armand, în condițiile în 
care a făcut o serie de ilegalități, voi vota împotrivă, menționez acest lucru, ca să se înregistreze. 
Deci, din respect pentru colegii PNL, propunerea domnului Dinu o să o votez. În schimb așa-zisa 
rectificare, revizuire caragialismele acestea marca Armand, îmi pare rău, depășesc cadrul egal. 
Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Avem 18 voturi pentru, 7 abțineri.  
 

Propunerea domnului Gheorghe Dinu Nicolae privind întoarcerea pentru reexaminare în 

comisia de buget a proiectului K2-112/25.04.2023 

a fost aprobată cu 18 voturi pentru și 7 abțineri - 25 consilieri locali prezenți 
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Deci proiectul va merge la reexaminat în comisia de buget. Până atunci suspendăm ședința. Înțeleg 
că e în desfășurare comisia de buget. Vă mulțumesc revenim imediat cum se termină reexaminarea.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Colegi vă rog luați loc în sală. Cei din online să 
se conecteze. Începem să facem prezența doamna secretar haideți să vedem câți consilieri mai sunt 
prezenți la ședință!?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Bârgău Marian-Aurelian. Caraian Alberto-Iosif.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să așteptați un pic că le dau cuvântul la fiecare 
acum. Deci Caraian a confirmat. OK. Nu, e ok, e ok, că oricum până se conectează și dânșii, vă rog.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Cășvean Cătălina, Chirvasă Viorel-Daniel.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cășvean.  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Da.  Cășvean, prezent. Mă auziți?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumim.  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Mulțumesc. Mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Chirvasă prezent.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Ciungu Daniel-Constantin, Drăgușin Laurențiu.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin încă o dată spuneți prezent.  
Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent, prezent.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim am auzit.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Gheorghe Dinu-Nicolae.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Grigorescu Alina-Cristina.  
Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Halaț 
Iulia-Luminița.  
Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent m-ați auzit?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumim.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Haliț 
Raluca-Nicoleta. Iacob Oana.  
Doamna Oana Iacob (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Iordan Florea.  
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Domnul Florea Iordan: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Jurubiță Geanin-Georgian, Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina.  
Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent (nu s-a auzit). Mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Nicolaescu Andrei-Cristian.  
Domnul Andrei Cristian Nicolaescu: Prezent, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Oianu Adrian Viorel.  
Domnul Adrian Viorel Oianu (online): Prezent. Mă auziți, prezent !? 
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Da 
mulțumim. Ozata Alev-Burhan.  
Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Păiuși Oliver-Leon.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Podaru Dan-Niculae, Popa Daniela.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Porumb. Ramona, Porumb Ramona.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent. Mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Regalia Ruxandra-Eugenia. Sorete-Arbore Otilia.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Nu se aude foarte bine, se aude cu rezonață cu 
ecou!  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Sorete-Arbore Otilia.  
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Șerban Remus-Cătălin.  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Mă auziți, mulțumesc.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Da, 
Tudose Cristian-Adrian.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: După 10 ore, încă prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Țîră 
Daniel.  
Domnul Daniel Țîră: Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Vicol Ned.  
Domnul Ned Vicol  (online): Prezent, mă auziti?  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Mulțumim. Da, domnul Bârgău Marian-Aurelian. Ciungu Daniel-Constantin.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Prezent.  
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Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Haliț 
Raluca-Nicoleta? 
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Prezent.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Jurubiță Geanin-Georgian. Păiuși Oliver-Leon? A răspuns, da !? N-am văzut! Podaru Dan-Niculae.   
Domnul Dan-Niculae Podaru (online): Prezent, mă auziți.  
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Da 
mulțumim.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci domnul Păiuși închideți! V-am auzit de 
prima dată mulțumesc.   
Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 
Având în vedere prezența unui număr de 25 de consilieri din total de 27 în funcție, constat 
îndeplinite prevederile art.137 privind din OUG nr. 57/2019 cu modificările și completările 
ulteterioare cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a ședinței extraordinare de 
astăzi. În continuare. Doamna Președintă vă predau lucrările ședinței.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc doamna secretar, avem două 
amendamente la proiectul de pe ordinea de zi de astăzi. Așteptăm introducerea lor în sistem și o să 
vă supun aprobării, întâi amendamentele, apoi proiectul integralitate. Doamna viceprimar vă rog să 
dați citire amendamentelor, să le supun votului. Da, ordinea de zi am votat-o! Da da.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua, bună seara de fapt de acum. 
Dau citire primului amendament al grupurilor PNL-PSD. Articolul I aferent art. 2 alin. 1 din HCL 

nr. 32 din 28/03/2023 se modifică după cum urmează ”se diminuează cheltuielile de funcționare cu 

suma de 7000 mii lei din cheltuieli materiale, iar art. 2, alin. 1 , punctul 9, se modifică după cum 

urmează - se diminuează cheltuielile de funcționare cu suma de 50.000 lei din capitolul 67020503 

întreținere grădini publice ADP și de asemenea art. 2 , alin. 1 , punctul 3 se modifică prin majorare 

a cheltuielilor de funcționare pe capitolul 540250 cu suma de 57.000 lei pentru programul anti-

criză energetică”  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc vă supun aprobării amendamentul 
numărul 1 vă rog să votați domnul Podaru, doamna Haliț, doamna Regalia, domnul Vicol vă rog să 
votați doamna Regalia și domnul Vicol, domnul Podaru 14 voturi pentru, 2 abțineri, 9 împotrivă. 
Amendamentul a fost aprobat.  
 

Primul Amendament al grupurilor PNL-PSD la proiectul K2-112/25.04.2023 
a fost aprobat cu 14 voturi pentru, 2 abțineri, 9 împotrivă – 25 consilieri prezenți 

 
 

Vă supun aprobării… să dați citire celui de-al 2-lea amendament doamna viceprimar, vă rog.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Amendamentul  nr. 2 Articolul I art. 2, 

alin. 1 aferent HCL nr. 32 din 2023 punctul 8, sub capitolul 6 6020601 spitale generale se modifică 

prin majorarea secțiunii de dezvoltare cu suma de 106.500.000 lei pentru obiectivul de investiții 

construcții centru de transplant multiorgan în cadrul Spitalului Clinic Sfânta Maria. Art. 2, alin. 1, 

punctul 13 se modifică prin diminuare a cheltuielilor de dezvoltare astfel 5000 mii lei din obiectivul 

de investiții B20 de la ADP 1000 mi lei din obiectivul de investiții CC 01 de la alte cheltuieli în 

domeniu transporturi în Sectorul 1; 70 milei din obiectivul de investiții CE 01 sub capitol 

84020303 STRE Sector 1 10 mi milei din obiectivul de investiții CE 02 sub capitol 84 020303 STRE 
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Sector 1, iar secțiunea de funcționare se diminuează cu suma de 5000 mi lei din capitolul 

84020303 străzi ADP. De asemenea, articolul 2, aliniat 1, punctul 9, capitolul 60 702 cultură, 

recreere și religii sub capitol 67020312 consolidarea și restaurarea monumentelor istorice se 

modifică prin diminuarea secțiune DEZVOLTARE cu suma de 1000 1000 500.000 lei din obiectivul 

CC 02, articolul 2, aliniatul 1, punctul 11, capitolul 7002 locuințe, servicii și dezvoltare publică se 

modifică prin diminuare a secțiunii de dezvoltare cu suma de 13.000 mii lei. Suma este 

disponibilizată în următoarele obiective de investiții din obiectivul CC 01 de la alimentări cu apă 

1000 mii lei din CC 01 de la alimentare cu gaze naturale. Aici erau SF-urile despre care tot am 

discutat în ultima perioadă și 11.000 milei din CE 02 din secțiunea 700250 alte servicii în 

domeniul locuințelor și dezvoltării comunale. De asemenea, articolul 2, aliniat 1, punctul 12, 

capitolul 7402 protecția mediului sub capitolul 740206 canalizare și tratare apelor reziduale se 

modifică prin diminuare a secțiune dezvoltare cu  suma de 1000 mii lei din obiectivul de investiții 

CC 01  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, vă supun aprobării amendamentul nr. 
2. Vă rog să votați 14 voturi pentru, 2 abțineri, 9 voturi împotrivă. Amendamentul a fost aprobat.  
 

Al II-lea Amendament al grupurilor PNL-PSD la proiectul K2-112/25.04.2023 
a fost aprobat cu 14 voturi pentru, 2 abțineri, 9 împotrivă – 25 consilieri prezenți 

 
Vom trece la votarea proiectul în integralitate și aș vrea să mă adresez acum tuturor funcționarilor 
din primărie, care astăzi au primit o adresă din partea doamnei Armand. Noi, de la ora 10:00 
grupurile PNL și PSD au fost în ședință de lucru cu directorii de la investiții, management 
economic și domnul. City Manager, dar pe lângă dumnealor a venit și reprezentantul primarului, în 
persoana doamnei Catrinel Trofin. Da, OK stimați colegi funcționari publici doamna Trofin, 
reprezentantul primarului ne-a întrebat pe noi ce le răspunde firmelor și să se consemneze în 
procesul-verbal pentru că oricum a fost o ședință deschisă, publică, cu martori și înregistrată. Deci 
pe primar îl interesau contractele, nu salariile dumneavoastră care și acum le poate plăti. Vot pe 
proiect. Vă rog să votați domnule Păiuși,  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Ozata, doamnul Drăgușin vă rog să 
votați.  25 de voturi pentru aprobat cu unanimitate. Doamna Regalia, vă rog. 
 

Hotărârea privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 32/28.03.2023 

privind aprobarea bugetului general centralizat al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sectorul 

1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2023 a fost aprobată cu unanimitate, 25 voturi pentru –  

 25 consilieri prezenți 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Am votat! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați solicitat cuvântul!? Ok! Domnul Daniel- 
Constantin Ciungu.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Mulțumesc frumos doamna președinte. Voiam în 
primul rând să vă mulțumesc colegilor consilieri locali care ați fost astăzi și ați stat 10h în comisia 
de buget finananțe să faceți treabă. Bineînțeles că primarul sectorului nu este absent. Nu o 
interesează. Cum bine ați spus, probabil interesează firmele. Nu o interesează nici cetățenii, nici 
copiii, elevii care au nevoie de burse sociale, burse de merit.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nimic. Firmele erau foarte îngrijorate de firmele 
private.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Exact, exact că nu-și primesc banii de burse. Sunt 
cu două luni în urmă banii de bursă. Iar în același timp, apropo de firme private, aflăm că primarul 
Sectorului 1 a cheltuit undeva la peste 10 milioane de euro deja pentru panseluțe și narcise. Da 
pentru spații verzi, în loc să dea banii la copii, în loc să plătească salariile angajaților. Și într-adevăr, 
încă mai are zeci de milioane în cont, înțeleg, primarul. Deci ce a făcut astăzi, de exemplu, către 
directorii de de grădinițe, mi se pare o mojicie crasă.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Josnic.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Își bate joc de oameni, își bate joc de copii. Aș vrea 
să vă citesc un mesaj care a fost transmis directorilor de de grădinițe și de școli din programul 
educației pentru viață pe grupul lor de whatsapp de la un număr necunoscut. Directorii nu știu cine 
a trimis acel număr, el nu este înscris acolo. Au zis așa ”Bună dimineața, stimate doamne, stimati 

domni directori, având în vedere problemele bugetare cu care se confruntă Sectorul 1, în lipsa unui 

buget operabil aprobat de Consiliul Local”, fals de altfel, ”vă comunicăm că serviciul de catering 

asigurat de firma nu dau numele firmei pentru ”Programul Educației pentru viață” se va limita în 

ziua de marți, 2 mai și miercuri 3 mai, la distribuirea de sandwich-uri” ca și cum ar fi plătiți pe 
sandwich și ar fi plătiți pe supă. Ar fi plătiți în momentul ăla în care au distribuit, nu la 30 de zile, 
după cum se face în general.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi haideți să aflăm cine a transmis acest mesaj.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): ..... Consiliul Local convocată marți 2 mai, ora 
10:00 vă ținem la curent cu evoluția programului, vă mulțumim. Aș dori, cine și-a  permis să facă 
un asemenea mesaj, să transmită un asemenea mesaj directorilor, să-și dea demisia instant. Îi cer 
dealfel , doamnei primar, să demită acea persoană. Nu știu cine este, dar nu se poate face așa ceva. 
Este o nesimțire la adresa cetățenilor, la adresa copiilor, în primul rând și, bineînțeles la adresa 
Consiliului Local. Și încă un mod de a face presiune. Așa cum bine ați spus și angajații din 
Primărie, înțelegem că au fost obligați să preia mesajul primăriei pe facebook să-l transmită și ei. 
Acest șantaj pe care îl face primarul Armand și voiam să mai reiterez un lucru bugetul, după cum 
bine spune azi dimineață în comunicatul de presă, Prefectura Capitalei, în urma analizei sale, 
bugetul este valabil din data de 27/04/2023 și asta doar pentru că de-abia pe 24/04/2023 primarul 
Sector 1 a trimis bugetul real dotat de Consiliul Local pe 28 martie, cu o lună înainte, l-a trimis la 
Prefectură. A bun, că sunt câteva amendamente problematice, dar nu din punct de vedere juridic, 
adică bugetul era legal. Prefectul putea într-adevăr să atace câteva amendamente sau să facă ce a 
făcut într-adevăr aici să ne spună despre hotărârea de Consiliu Local, să ne uităm la acele 
amendamente. Consiliul Local s-a uitat, a stat 10h aici și s-a uitat și avem într-adevăr acum aceste 
noi amendamente. Problema este că primarul avea un buget adoptat de săptămâna trecută. Tot 
primarul a trimis, repet, pe 7 aprilie, un buget fals. Atenție, oameni buni, un buget fals, act fals 
semnat de dânsa, nesemnat de către secretarul general. Secretarul general și-a asumat foarte clar în 
scris că nu va semna un astfel de act fals și pentru acest motiv într-adevăr, săptămâna trecută, 
consilierii locali PNL și PSD au făcut o plângere penală la adresa primarului Sectorului 1 și a unei 
serii de de oameni din administrația dânsei care au semnat acel act fals, au transmis acte false, 
înscrisuri false către Prefectura Capitalei spunând că bugetul acela este altul decât cel. Sau ne 
spunând că bugetul  este altul decât cel votat de Consiliul Local. Și voiam și o să închid cu cu 
această temă. Voiam să citez de pe pagina primarului Sectorul 1 Ieri a ieșit și dânsa de unde o fi fost 
plecată să prezinte probabil prin sector oamenilor programele bune, de altfel sociale de pe vremea 
administrațiilor Chiliman și Tudorache, că doar asta știe să mai facă. Dânsa scria despre situația 
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bugetului în Sectorul 1 și cum actuala coaliție PNL-PSD șantajează și ține captivă comunitatea 
noastră. Ei bine, ați aflat de la prefect că de fapt șantajul și activitatea vin de la primar. Și zice așa 
prezintă aici factual votul consiliilor PNL-PSD și istoria șantajului. De parcă dacă pui niște date, a 
fost însă acolo 26 două ședințe, 27 două ședințe, 28 două ședințe, de altfel ședințe convocate ilegal 
de dânsa. Îi repetăm dânsa are buget, avea buget votat din 28/03/2023, deci ce spune acolo este pur 
și simplu fals. În rest, ce să mai spunem? Este într-adevăr un șantaj la adresa cetățenilor. Nu o 
interesează. Se vede că nu o interesează, pentru că două luni de zile nu a vrut să le arate 
consilierilor locali respectul. Și ale permite, directorului de investiții, director de la ADP ș.a.m.d. ca 
să facă foarte repede amendamentele pentru buget.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Ăsta e un mic istoric. Vă mulțumesc încă o dată și 
oameni buni, cred că se vede cine este aici prezent pentru cetățeni și cine nu.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și cine dezinformează. Mulțumesc. Domnul 
Dinu, domnul Tudose și doamna Porumb.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, eu o să mai citesc încă o dată și voi citi de fiecare 
dată comunicarea doamnei Perfect către primarul Armand din 21/04/2023 prin care îi spune că fiind 
inițiatorul propriu de buget trebuie obligatoriu să fie prezent la dezbaterile Consiliul Local. Mi se 
pare o lipsă de respect în primul rând pentru cetățeni. Este clar că prin refuzul doamnei primar de a 
lăsa directorii să vină în comisia de buget la momentul în care au fost invitați, adică în luna 
februarie, s-au creat permisele acestui blocaj. Bugetul a fost votat în luna martie, după cum se știe, 
pe 28 martie. Însă abia astăzi putem spune că dna. primar a trimis în sfârșit directorii în fața 
comisiei și s-a creat un canal de comunicare prin care și probleme de ordin tehnic au putut fi 
adresate. Mi se pare că prin comportamentul și atitudinea sa disprețuitoare față de instituția 
Consiliului Local, dna. Armand a blocat primăria cu Patrilo. Este un caz special, cred, pe care îl 
avem aici, la Sectorul 1 și este un primar care, din păcate, nu învață din greșelile anulor trecuți. dna. 
Armand sper că poate astăzi a fost un exemplu. Cum totuși Consiliul Local v-a scos din nou dintr-o 
problemă majoră și cum noi ne-am făcut datoria față de cetățeni, noi nu ne dorim blocarea 
primăriei. Noi nu dorim ca angajații din primărie, ca elevii care învață în școli, ca angajații din 
instituțiile subordonate primăriei să nu mai primească salariul și să se creeze un blocaj general. Noi 
ne dorim performanță în această primărie și de aceea și astăzi am fost aici. Am am răspuns apelului 
doamnei prefect de a reanaliza acest buget. Am chemat directorii la la ședință cu comisia și am 
găsit soluția pentru a debloca bugetul. Pot să vă zic că ar fi trebuit să fiți  și dvs. prezentă, pentru că 
este o chestiune de asumare a greșelilor pe care le-ați făcut. Să știți că nu e rușine să vă asumați 
greșeli și erori. Mai grav este însă când vă tot afundați în în degare și în rea-voință pentru torul 
acestui sector și binele cetățenilor. Mulțumesc și aș propune să-și închidem cunoștința pentru că toți 
angajații ăștia din primărie stau de dimineață, sunt la muncă și cred că merită și ei să meargă acasă, 
la familia lor. Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc domnul Dinu. Domnul Tudose, scurt, 
doamna Ramona imediat.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Foarte scurt, ținând cont de ceea ce a amintit colegul meu, 
domnul Ciungu, referitor la acel mesaj legat de firmele private și totodată și de mesajul dat de 
primărie, țin să aduc aminte, pentru cei care au memoria mai volatilă, de solicitare a doamnei 
primar de a înstrăina Complexul Caraiman și cu cât regret a spus că ce răspuns va da ea prietenilor 
ei în momentul în care consiliul a refuzat acest lucru? Doamna primar sunteți aici pentru cetățenii 



Pag 12 din 12 
PV nr.19 - 02.05.2023 ora 17 

Sectorului 1, nu pentru firmele private, nu pentru alte interese cetățenii Sectorului 1. Vă mulțumesc 
mulțumesc doamna Porumb, vă rog.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Foarte scurt o să fiu și eu, pentru că e 
târziu. Mi-ar fi plăcut ca la acest moment să avem în sală primarul Sectorului 1 care să spună în 
felul următor mulțumesc colegilor care au stat până la această oră ca să deblocheze greșeala, 
greșelile pe care le fac eu la Primăria Sectorului 1. Mi-ar fi plăcut să spună mulțumesc consilierilor 
locali pentru colaborare, să-și ceară scuze angajaților că astăzi le-a creat îngrijorare cum că nu și-ar 
mai primi salariile în luna aceasta, însă nu avem acest lucru, dar cel puțin numele grupului PNL și 
sunt sigur că și colegii de la PSD sunt la același asentiment. Mulțumim celor care au stat până la 
această oră, ne cerem scuze că în loc să fie acasă cu familiile dumnealor, stau să îndrepte blocajele 
pe care le creează primarul Armand, făcând documente ilegale trimise la prefect și blocând accesul 
și colaborarea dintre un aparat de specialitate și un Consiliu Local. Și îmi pare rău că încă o dată că 
se merge pe astfel de tehnici, tactici de a crea oarecum îngrijorare fie pre-în ceea ce privește colegii 
din primărie, fie în ceea ce privește directorii de școli. În loc să fim aici parteneri și să discutăm așa 
cum am fost astăzi, stăm să facem adresă și să trimitem pe la școli. Ăsta-i stilul în care se lucrează 
la Primăria Sectorului 1. Stilul pumnului în gură, al refuzului de a colabora și uitați la ce ajungem! 
Un întreg sector blocat din cauza unui singur om.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, tehnici bolișevice, ca să le spunem pe 
nume. Închei cu fraza că noi așteptăm ca organele de cercetare penală să se pronunțe pe aspectele 
semnalate de noi în plângerea penală. Vă mulțumesc. Seară bună tuturor. Declar ședința închisă.  
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